
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Zwolle  

Betreft: vragen ex artikel 45 Aanvullende vragen over de bovengemeentelijke samenwerking in 

ontwikkeling windmolens op de gemeentegrens Zwolle-Zwartewaterland 

Zwolle, 30 juli 2022 

Geacht college,  

Op 25 juni jl hebben we vragen gesteld over de bovengemeentelijke samenwerking in ontwikkeling 

windmolens op de gemeentegrens Zwolle-Zwartewaterland. 

Recentelijk is ons ter kennis gekomen dat er plannen zouden liggen voor het plaatsen van 10 

megaturbines op de gemeentegrens Zwolle-Zwaterwaterland tegen de wijk Stadshagen aan. Dat was 

voor ons een aanleiding om de voorliggende aanvullende vragen te stellen aan het college: 

- Is het college op de hoogte van een plannen voor het plaatsen van 10 megawindturbines op 

de gemeentegrens Zwolle-Zwartewaterland tegen de wijk Stadshagen aan? 

- Zo ja, op welke wijze trekt het college samen met de gemeente Zwartewaterland op om 

transparant te handelen en communiceren in het belang van de inwoners van Stadshagen? 

- Zo ja, welk communicatieplan ligt er om de inwoners van Stadshagen mee te nemen in alle 

relevante projectstappen in de ontwikkeling van de grootschalige energie waar ze vanuit hun 

wijk tegenaan zullen kijken? 

- Zo nee, kan het college, in overleg met de gemeente Zwartewaterland ons geruststellen dat 

er geen plannen liggen voor dit megawindproject? 

- Op welke wijze en binnen welke termijn gaat het college de raad en de inwoners integraal 

informeren over alle bij het college bekende plannen voor grootschalige energieprojecten 

rondom Zwolle, die impact hebben op onze inwoners? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie Swollwacht 

Asia Golunska 


